
 

 

Interpellation angående trygghetsåtgärder 

Till Kommunstyrelsens ordförande 

Vi Sverigedemokrater har under ett antal år i våra budgetförslag avsatt medel till trygghetshöjande 

åtgärder i Danderyd då det för oss varit helt uppenbart vart det politiska styret i landet väljer att ta 

Sverige. Kostnaderna för personligt skydd och skydd av egendom kommer fortsätta att öka framöver.  

Det var därför positivt att se att även majoriteten valde att satsa 5mnkr i budgeten 2020 på att 

förbättra tryggheten för våra kommuninvånare. 

Så med anledning av det skulle jag vilja höra mer konkret vad som gjorts eller planeras göras för att 

höja tryggheten under budgetperioden? 

 

 

 

För Sverigedemokraterna Danderyd den 31 januari 2020.  
 
Christer Erestål 

SD Danderyd 

 


